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主旨：公告本校１０７學年度外國學生春季班招生錄取名單及登記入學事宜。
Subject: Admission List of International Students, Spring Semester of Academic Year 2018-2019 and 
Enrollment Information.

依據：依據本校外國學生招生簡章規定辦理。
Regulation:The admission announcement is subject to the regulations of 2018-2019 International 
Student Admissions Handbook.

公告事項：Announcement
　一、本校１０７學年度外國學生春季班招生錄取名單業經評定，計錄取２１名，
　　　茲分別公布名單如后：
　　　博士班 ０ 名、碩士班 ２１ 名。
　　　The list of Admission for International Students, Spring Semester of Academic Year 2018-
2019, is as follows:

PhD program students: ０ persons approved; 
Master program students: ２１ persons approved.

博士班 PhD Program共０名

碩士班 Master Program共２１ 名
  
　　１、　建築學系碩士班 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF ARCHITECTURE
　　　　　Amgad Mahmoud Sabry Abdel bar Salem
　　　　　
  
　　２、　土木工程學系碩士班 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF CIVIL ENGINEERING
　　　　　漢瑞克  Henrik John Rikard Andersson
　　　　　
  
　　３、　電機工程學系碩士班通訊與電波組 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, DIVISION OF COMMUNICATION AND
　　　　　ELECTROMAGNETIC WAVES, DEPARTMENT OF ELECTRICAL AND
　　　　　COMPUTER ENGINEERING
　　　　　Dineshkumar Govindaraju
　　　　　
  
　　４、　電機工程學系碩士班控制晶片與系統組 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, DIVISION OF SYSTEM-ON-CHIP AND CONTROL
　　　　　SYSTEM, DEPARTMENT OF ELECTRICAL AND COMPUTER ENGINEERING
　　　　　Dineshkumar Govindaraju
　　　　　
  
　　５、　電機工程學系碩士班積體電路與計算機系統組 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, DIVISION OF VLSI DESIGN AND COMPUTER
　　　　　SYSTEM, DEPARTMENT OF ELECTRICAL AND COMPUTER ENGINEERING
　　　　　Dineshkumar Govindaraju
　　　　　
  
　　６、　電機工程學系機器人工程碩士班 1 名



　　　　　MASTER'S PROGRAM IN ROBOTICS ENGINEERING, DEPARTMENT OF
　　　　　ELECTRICAL AND COMPUTER ENGINEERING
　　　　　Dineshkumar Govindaraju
　　　　　
  
　　７、　資訊工程學系全英語碩士班 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF COMPUTER SCIENCE AND
　　　　　INFORMATION ENGINEERING (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
　　　　　Dineshkumar Govindaraju
　　　　　
  
　　８、　淡江大學暨澳洲昆士蘭理工大學財金全英語雙碩士學位學程 1 名
　　　　　TKU-QUT DUAL MASTER DEGREE PROGRAM IN
　　　　　FINANCE（ENGLISH-TAUGHT PROGRAM）
　　　　　Navapa Varapark
　　　　　
  
　　９、　商管學院經營管理全英語碩士學位學程 9 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM IN BUSINESS AND MANAGEMENT (ENGLISH-TAUGHT
　　　　　PROGRAM)
　　　　　Linh Ngoc Vu
　　　　　Nilubon Subsittipong
　　　　　Pattheera Wimoludomsit
　　　　　馬得興  SHINNAPAT BUAPRADABKUL
　　　　　KANPAKARAT PONGSAKORNVORAWAT
　　　　　JAZZ SUKSATHOPORN
　　　　　蓮娜  Elena Marchenko
　　　　　HA THI NGUYET TRAN
　　　　　Canh Van Vu
　　　　　
  
　１０、　日本語文學系碩士班 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF JAPANESE
　　　　　竹山翔逸  SHOITSU TAKEYAMA
　　　　　
  
　１１、　國際事務與戰略研究所碩士班 1 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM, GRADUATE INSTITUTE OF INTERNATIONAL
　　　　　AFFAIRS AND STRATEGIC STUDIES
　　　　　Tibuyile Philile Msibi
　　　　　
  
　１２、　臺灣與亞太研究全英語碩士學位學程 2 名
　　　　　MASTER'S PROGRAM IN TAIWAN AND ASIA-PACIFIC STUDIES
　　　　　(ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
　　　　　碧雅  Beatriz Francisco Sandrim
　　　　　Bui Dinh Thanh
　　　　　

　二、凡經錄取之各學系所外國學生將由本校發給入學通知，請於民國108年1月25日
　　　（星期五）前，將所附報到意願調查表，以掛號郵寄至新北市25137淡水區英專路
　　　151號淡江大學教務處註冊組，或以電子郵件回傳atgx@oa.tku.edu.tw，或以傳真
　　　回傳886-2-26209509，逾期未回復者，即以自願放棄入學資格論，事後不得以任何
　　　理由要求補救措施。
　　　All the accepted students will receive the admission certificate and shall return the Registration
　　　Survey by January 25(Friday), 2019 to the Registration Section, Office of Academic Affairs,
　　　Tamkang University, 151 Ying-Chuan Road, Tamsui Dist, New Taipei City 25137, Taiwan 
　　　(R.O.C.). 
　　　E-mail: atgx@oa.tku.edu.tw. Fax No.:+886-2-26209509.
　　　Those failing to return the Registration Survey by the prescribed date will forfeit the 
　　　qualification for admission.



　三、報到日期、時間及地點：
　　　108年2月15日（星期五）上午9時至11時於淡水校園行政大樓教務
　　　處註冊組A212室報到（電話：02-26215656分機2210）。
　　　
　　　The registration date is February 15 (Friday), 2019.
　　　Students of Tamsui Campus please come to the Registration Section at Room A212 of Tamsui
　　　Campus from 9am to 11am. The contact number is +886-2-26215656 ext.2210. 
　　　

　四、辦理報到時應繳如下證件：
　　(一)經中華民國駐外館處驗證之國外學歷證件影本1份（驗證章戳需為正本）；如
　　　　原學歷證件非中文或英文者，另繳交中或英譯本並加蓋原始認證章戳。
　　(二)經中華民國駐外館處驗證之國外學歷歷年成績證明正本1份（驗證章戳需為
　　　　正本）；如成績證明非中文或英文者，另繳交中或英譯本並加蓋原始認證章戳。
　　※持大陸地區學歷者，依「大陸地區學歷採認辦法」繳交相關證明文件。
　　※香港澳門學歷請依「香港澳門學歷檢覈及採認辦法」繳交相關學歷證明文件。
　　※持馬來西亞學歷者，本校接受經駐外館處或馬來西亞留臺校友會聯合總會認證章戳。

　　(三)護照影本1份。
　　(四)3個月內2吋正面脫帽照片2張。
　　Please submit the following documents when registering:
　　1.One photocopy of the applicant's highest education diploma authenticated with the
　　　official stamp by the Taiwan's overseas embassies or representative offices. Please
　　　attach the Chinese or English version with the official stamp if the original diploma
　　　is not in English or Chinese.
　　2.One official transcript of the highest degree authenticated with the official stamp
        by the Taiwan's overseas embassies or representative offices. Please attach the Chinese
　　　or English version with the official stamp if the transcript is not in English or Chinese.
　　※Applicants of the academic credentials from Mainland China shall follow the Regulations
　　Governing the Accreditation of Schools in Mainland China to submit the original documents;
　　the academic credentials from Hong Kong or Macao shall be subject to the Academic Credential
　　Verification and Accreditation Methods adopted in Hong Kong and Macao.Academic credentials 
　　from Malaysia are required to be verified with official stamps by the Taiwan's overseas 
　　office or the Federation of Alumni of Taiwan Universities in Malaysia.
　　3.A photocopy of passport.
　　4.Two passport-size bust photos within recent 3 months.

　五、以上錄取生均於12月13日以限時信函通知，榜單公告於本校網頁
　　　http://english.tku.edu.tw/。未接獲通知者，請向本校淡水校園教務處招生組
　　　查詢（電話：26215656轉2015分機）。
　　　Admission results will be mailed to applicants on December 13 and posted on the website
　　　(http://english.tku.edu.tw/). Those who do not receive the letters please contact the Admission
　　　Section via the phone number: +886-2-26215656 ext.2015.  

主任委員　葛　煥　昭


